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Skrivelse

Nya lokaler för Café U i Blackeberg

Lillemor Samuelsson m.fl. (V)

Vi har i lokala media kunnat ta del av majoritetens uttalande när det gäller nya lokaler för 
fritidsgården i Blackeberg. Uttalandena kan inte tolkas på annat sätt än att man tänker spara 
in hyran och istället försöka inhysa verksamheten i redan befintlig verksamhet. Att man inte 
rakryggat kan stå för åsikten att pengarna inte räcker och att man prioriterat en fortsatt 
lägre skatt är anmärkningsvärt.

Blackeberg är en stadsdel i Bromma som växer och antalet besökare på fritidsgården ökar. 
Alla verkar vara överens om att gården behövs, men då måste man ge förutsättningar för 
personal och ungdomar att skapa en verksamhet som gör att den kan fylla sin viktiga 
funktion för att skapa känsla av samhörighet och trygghet. Till det behövs ändamålsenliga 
lokaler så att engagerade medarbetare kan få rätt förutsättningar.

I media nämns att förvaltningen fått uppdrag att titta på möjligheterna att samlokalisera 
fritidsgården i exempelvis en skola. Vår erfarenhet är att skolorna i Bromma redan nu lider 
av lokalbrist, varför en samlokalisering knappast kan bli något annat än en form av 
”inneboende” hos någon som har lokaler ämnade för en helt annan verksamhet.

Vi vill med denna skrivelse att nämnden ger förvaltningen i uppdrag att undersöka 
möjligheterna att fritidsgården får egna nya lokaler i Blackeberg. 


